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Město Opočno

Kupkovo nám. 247, 517 73 Opočno
tel.č.: 494 668 331 | e-mail:
podatelna@mu.opocno.cz

Číslo jednací: MUO 28/2023/KT/ZOM

Z Á P I S
7. zasedání Zastupitelstva města Opočna

konané dne 16. 10. 2023 v hasičské zbrojnici v Čánce od 18:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na městském úřadě.

Doba jednání: 18,00 - 19,00
Přítomno: 12 zastupitelů dle prezenční lístiny
Omluveni: V. Zilvar, J. Rabenseifner, Š. Jelínek
Neomluveni:
Předsedající: Šárka Škrabalová
Zapisovatel*: Mgr. Renáta Černá
Ověřovatelé zápisu: Kateřina Vošlajerová, Zdeněk Filip,

*Předsedající v souladu s jednacím řádem města určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Schválení programu

Vážené dámy, vážení pánové, občané města,

srdečně Vás vítám na dnešním 7. zasedání zastupitelstva města. Z technických důvodů není toto zasedání
přenášeno on-line.

Na dnešním zasedání zastupitelstva je přítomno 12 zastupitelů, nepřítomni jsou V. Zilvar, J. Rabenseifer, Š.
Jelínek

Konstatuji, že dnešní zasedání zastupitelstva je usnášeníschopné.

Navrhuji způsob hlasování o jednotlivých bodech programu, a to aklamačně - zdvižením ruky.

Do rozpravy k projednávanému bodu se mimo členů zastupitelstva mohou hlásit i osoby uvedené § 93 odst. 3)
zákona o obcích a přítomní občané.  Vystoupení  členů zastupitelstva má předsedající  právo upřednostnit.
Je možno hlásit se do té doby, než předsedající udělí závěrečné slovo předkladateli návrhu nebo rozpravu
ukončí. Chce někdo ze zastupitelů navrhnout nějakou úpravu způsobu rozpravy pro dnešní jednání?

Zapisovatelkou dnešního zasedání jmenuji Renátu Černou.

Sčítáním hlasů pověřuji Josefa Nováka.

Ověřovateli zápisu jmenuji Kateřinu Vošlajerovou a Zdeňka Filipa.

Návrhová komise bude pracovat ve složení M. Židík, O. Novotný a K. Francová

Program:

1. Schválení programu zasedání zastupitelstva města

2. Zprávy z radnice
3. Revitalizace zeleně v Čánce
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4. Žádost Sportovního klubu HC Opočno, z.s. o dotaci
5. Střednědobý výhled rozpočtu města Opočna na roky 2024-2026
6. Změna části příspěvku na provoz pro ZŠ na příspěvek investiční
7. Komplexní pozemkové úpravy – Semechnice
8. Různé
- Výměna VO v Čánce
9. Diskuze
10.Usnesení a závěr
 

Má někdo připomínky k dnešnímu programu jednání, chce někdo doplnit nějaký další bod, případně jinak
upravit dnešní program zasedání?

Nikdo nevznesl žádné další připomínky ani návrhy na další úpravu programu dnešního zasedání.

Nechám tedy hlasovat o programu schůze.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  města  Opočna schvaluje  program zasedání  Zastupitelstva  města  č.  7/2023 a  všechny
navržené procesní záležitosti dnešního zasedání.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7Z/2023/1 bylo schváleno.

2. Zprávy z radnice

Tajemnice městského úřadu,  paní  Mgr.  Renáta Černá,  přednesla zprávu o činnosti  rady města a podala
informace k připomínkám občanů, které byly vzneseny na minulých jednáních zastupitelstva města.

Dále  paní  starostka  seznámila  veřejnost  s  aktuálními  investičními  akcemi,  které  probíhají  v  Opočně  a
s kulturními akcemi, které se konaly nebo se budou v nejbližší době konat.

K tomuto bodu není přijímáno žádné usnesení.

3. Revitalizace zeleně v Čánce

V letošním roce se připravuje revitalizace veřejné zeleně v Čánce, podle projektu, který zpracovala paní
Ing. Lenka Hladíková. 

Paní inženýrku jsme pozvali na dnešní zasedání, aby Vám mohla tuto akci více přiblížit a zodpovědět případné
dotazy.

K tomuto bodu nebude přijímáno žádné usnesení.

Diskuze:
p. Martinovský Podrobně se zajímal o důvody kácení stromů a měl pochyby o nutnosti  takto radikální

obměny zeleně. Všechny dotazy mu zodpověděla paní Hladíková, případně na ně reagoval
pan Koudelka z odd. ŽP nebo paní tajemnice. Zajímal se i o rozsah obnovy zeleně v 2.etapě,
která by měla proběhnout v příštím roce.

p. Varadi Zapojil se také do diskuze a upozornil na dva stromy, které rostou před jeho domem a
nejsou podle něho zcela v pořádku.

p. Holub Vyjádřil pochybnosti o dostatečné informovanosti v této věci a navrhl např. označení stromů
určených ke kácení.

p. Koudelka Vysvětlil  celý postup a odpovědnost města za stav veřejné zeleně,  kdy se město opírá
o odborný dendrologický posudek.
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p. tajemnice Zodpověděla všechny dotazy a reagovala na vznesené argumenty z řad veřejnosti s tím, že
na prvním místě musí být bezpečnost při zachování zákonných postupů a ochrany přírody.

p. Židík Vyhledal  článek v ON, který vyšel  před cca 6 měsíci,  kde bylo podrobně popsáno vše
o revitalizaci zeleně v Čánce, o kácení stávajících stromů a o výsadbě nových.

p. Francová Ujistila všechny přítomné, že i ona má ráda zeleň a je jí blízká ochrana ŽP, ale musí být
přihlédnuto i k jiným okolnostem, jako je bezpečnost a zdravotní stav stromů.

4. Žádost Sportovního klubu HC Opočno, z.s. o dotaci

Sportovní klub HC  Opočno,  z. s. podal žádost o poskytnutí další dotace na rok 2023 ve výši 1.100.000 Kč
na provoz a údržbu stadionu (zejména náklady na elektrickou energii, vodné a stočné, plyn, náklady na provoz
rolby a běžnou drobnou údržbu, apod.). Na zasedání dne 19.12.2022 byla spolku schválena první část dotace
ve výši 1.420.000 Kč. 

Má někdo dotaz k tomuto bodu, případě doplňující informaci?

Prosím návrhovou komisi o přednesení návrhu usnesení.

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Opočna rozhodlo o poskytnutí druhé části dotace na rok 2023 Sportovnímu klubu
HC Opočno, z. s. (IČ: 60883219) ve výši 1.100.000 Kč a schvaluje uzavření smlouvy na poskytnutí dotace
dle předloženého návrhu.

 

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7Z/2023/2 bylo schváleno.

5. Střednědobý výhled rozpočtu města Opočna na roky 2024-2026

Zastupitelstvu města je předložen ke schválení návrh Střednědobého výhledu rozpočtu na období let 2024 -
2026, který byl sestaven v souladu s ustanovením § 3 zákona č. 250/2000 Sb.,  rozpočtových pravidlech
územních rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů. Při sestavení rozpočtového výhledu se vycházelo zejména

ze skutečnosti minulých let,
z rozpočtu na rok 2023,
z předpokládaného vývoje ekonomiky a odhadů makroekonomických indikátorů české ekonomiky,
z odhadu vlastních nedaňových příjmů,
z uzavřených smluvních vztahů a očekávaných dlouhodobých závazků.

Má někdo dotaz k tomuto bodu, případě doplňující informaci?

Prosím návrhovou komisi o přednesení návrhu usnesení.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Opočna schvaluje Střednědobý výhled rozpočtu města Opočna na období let 2024 –
2026.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7Z/2023/3 bylo schváleno.
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6. Změna části příspěvku na provoz pro ZŠ na příspěvek investiční

Základní škola, Opočno, okres Rychnov nad Kněžnou žádá o převod částky 100.000 Kč z příspěvku na provoz
na příspěvek investiční. Peníze škola využije na renovaci podlahy v učebně školní družiny na Trčkově nám. 4.

Má někdo dotaz k tomuto bodu, případě doplňující informaci?

Prosím návrhovou komisi o přednesení návrhu usnesení.

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Opočna rozhodlo o změně částky 100.000 Kč z příspěvku provozního pro Základní
školu,  Opočno,  Rychnov  nad  Kněžnou  (IČ:  75015013)  na  příspěvek  investiční,  který  bude  využit
na  renovaci  podlahy v  učebně školní  družiny.  Vyúčtování  investičního příspěvku a  případnou vratku
příspěvku městu provede škola nejpozději do 15.12.2023. Nově činí příspěvek na provoz pro základní školu
na rok 2023 částku 4.420.000 Kč a investiční příspěvky 219.865 Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7Z/2023/4 bylo schváleno.

7. Komplexní pozemkové úpravy – Semechnice

Zpracovatelem  komplexních  pozemkových  úprav  (KoPÚ),  společností  AGROPLAN,  spol.  s.r.o.,  sídlem
Jeremenkova 9, 147 00 Praha 4, IČO: 48110141, byl připraven návrh nového uspořádání pozemků v obci
Semechnice, k.ú. Semechnice. Podle možností byly zohledněny připomínky a přání vlastníků pozemků a byly
respektovány  zásady  přiměřenosti  kvality,  výměry  a  vzdálenosti  původních  a  navrhovaných  pozemků.
U dotčených pozemků byl optimalizován tvar a zajištěn přístup k jednotlivým pozemkům.

Město Opočno v k.ú. Semechnice vlastní pozemky okolo rybníku Broumar. Pozemky jsou umístěny v různých
částech  k.ú.  Semechnice  a  některé  pozemky  jsou  bez  přístupové  cesty.  V  návrhu  nového  uspořádání
se pozemky sjednotí a je také vyřešena přístupová cesta z komunikace, viz mapa níže (zeleně jsou označeny
stávající pozemky ve vlastnictví města Opočna, červené šrafování zobrazuje navrženou změnu).

Pozemkovou úpravou dojde ke změně druhů a výměr pozemků, celkový součet výměr se však téměř nezmění,
blíže popsáno v tabulce níže nebo v příloze v soupisech.

Má někdo dotaz k tomuto bodu, případě doplňující informaci?

Prosím návrhovou komisi o přednesení návrhu usnesení.

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Opočna schvaluje návrh nového uspořádání pozemků v komplexních pozemkových
úpravách  v  katastrálním  území  Semechnice,  zpracovaný  společností  AGROPLAN,  spol.  s.r.o.,  sídlem
Jeremenkova 9, 147 00 Praha 4, IČO: 48110141.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7Z/2023/5 bylo schváleno.

8. Různé
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V letošním roce by měla být zahájena i výměna veřejného osvětlení v Čánce. V některých úsecích jsou již
položené chráničky, které byly instalovány v průběhu stavby kanalizace, hlavně v místech přechodů přes
komunikaci. Zároveň s výměnou VO by měla probíhat akce CETINu, kteří budou v Čánce realizovat pokládku
optického kabelu. Vše se snažíme koordinovat, aby byla zátěž obyvatel Čánky co nejmenší.

Má někdo dotaz k tomuto bodu, případě doplňující informaci?

K tomuto bodu nebude přijímáno žádné usnesení.

Diskuze:
p. tajemnice Popsala průběh příprav této akce a upozornila na skutečnost, že proběhne výběr dodavatele

stavby, ale realizace bude zahájena s největší pravděpodobností až v příštím roce. Stejně
tak bude zahájena i akce společnosti CETIN, která by měla položit v Čánce optický kabel.

občan Čánka Položil dotaz na typ sloupů VO. Paní tajemnice zodpověděla dotaz s tím, že použity budou
ocelové sloupy VO.

9. Diskuze

Nikdo další se do diskuze nepřihlásil.

10. Usnesení a závěr

Paní  starostka  požádala  komisi  pro  přípravu  usnesení  o  závěrečné  zhodnocení  dnešního
zasedání  zastupitelstva.

Komise konstatuje, že všechna usnesení byla přijata dle předložených návrhů.

Paní starostka poděkovala komisi pro přípravu usnesení, všem přítomným zastupitelům a občanům za účast a
popřála všem klidný a příjemný večer.

Ověřovatel: Kateřina Vošlajerová, Zdeněk Filip   ............................................................
 
Starostka Šárka Škrabalová   ............................................................
 
Datum vyhotovení: 20. 10. 2023


